
Årsmötesprotokoll 20220129 

Ålandskyrka-Överbo samfällighetsförening 

Plats: Ålands bygdegård 
Närvaro: 18 fastighetsägare medverkade på plats och 19 representerades via ombud. 

1. Val av ordförande för stämman 
Johan Steineck valdes till ordförande för stämman. Acklamation. 

 
2. Val av justeringsmän 

Eva Waxell och Per-Arne Johansson valdes till justeringsmän. 
Acklamation. 

 
3. Styrelsens och revisorernas berättelser 

Styrelsens årsberättelse och revisorernas berättelse lästes upp och 
lades till handlingarna. 
 
Henrik Karlsson frågade vad de upplupna skulderna om 23900kr i 
budgeten består av och fick till svar från kassören att det i huvudsak är 
kostnader för vintervägunderhåll, sandning/plogning.  

 
4. Ansvarsfrihet för styrelse 

a. Styrelsen för perioden januari-april beviljades ansvarsfrihet. 
Acklamation. 

b. Styrelsen för perioden maj-december beviljades ansvarsfrihet. 
Acklamation. 
 

5. Styrelsens framställningar/motioner 
a. Styrelseförslag 1 om att nuvarande paragraf 12 stycke 1 i 

stadgarna ändras enligt nedan bifölls med mer än erforderliga 2/3 av 
avlagda röster. Handuppräckning. 
 
”Ordinarie stämma ska årligen hållas under januari månad på tid och 
plats som styrelsen bestämmer.” 
 
till den nya lydelsen: 
 
”Ordinarie stämma ska årligen hållas under perioden januari - februari 
månad på tid och plats som styrelsen bestämmer.” 
 

b. Styrelseförslag 2 om att nuvarande paragraf 7, första meningen, i 
stadgarna ändras enligt nedan bifölls med mer än erforderliga 2/3 av 
avlagda röster. Handuppräckning. 
 
”Kallelse till styrelsesammanträde, vilken skall innehålla uppgift om 
förekommande ärenden skall tillställas ledamöterna minst 8 dagar före 
sammanträdet.” 
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till den nya lydelsen: 
 
”Kallelse till styrelsesammanträde, vilken skall innehålla uppgift om 
förekommande ärenden skall tillställas ledamöterna minst 4 dagar före 
sammanträdet.” 
 

c. Motion 1 - Återställande av väg efter väghyvel. Då ansvarsfrågan 
regleras via beviljande av ansvarsfrihet vilket redan medgivits i punkt 
4b ovan fann mötet det inte nödvändigt att rösta i frågan och lade 
motionen till handlingarna utan åtgärd. 
 

6. Ersättning 
a. Förslaget om att styrelsens ersättning kvarstår på 999 kr per 

person och år beviljades. Acklamation. 
 

b. Förslaget om att revisorernas ersättning kvarstår på 300 kr per 
person och år beviljades. Acklamation. 

 
7. Förslag till utgifts- och inkomststat 

Styrelsens förslag om att inte genomföra någon uttaxering beviljades. 
Acklamation. 
 
Tomas Ericson uttryckte önskemål om att någon utdebitering borde ske. 
 

8. Val av styrelse och styrelseordförande 
a. Styrelsens förslag till ordförande, Johan Steineck, beviljades. 

Acklamation. 
 

b. Nedanstående personer valdes enligt förslag in i styrelsen, var 
och en för sig. Acklamation. 
 
Detlev Briese, styrelseledamot 
Jonas Magnusson (Furunäs), styrelseledamot 
Mikael Waxell, styrelseledamot 
Johan Wik, styrelseledamot 
Anna-Maria Styf, styrelsesuppleant 
Mattias Lundblad, styrelsesuppleant 
Ulf Nordlund, styrelsesuppleant 

 
9. Val av revisorer 

Styrelsens förslag om att Henrik Uhlhorn och Göran Sandberg fortsätter 
som revisorer beviljades. Acklamation. 

 
10. Fråga om val av valberedning 

Mötet valde att samfälligheten fortsätter att verka utan valberedning. 
Acklamation. 

 
11. Övriga frågor 

 
Reparation/byte vägräcken 
Henrik Karlsson ifrågasatte styrelsens val att ändra takten för genomförandet av det 
som röstades igenom vid årsmötet 2020 angående reparationer/byte vägräcken. 
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Momsintyg 
Henrik Karlsson efterfrågade ett antal momsintyg som begärts ut via SMS till 
ordföranden. 
Kassören framförde att sådana önskemål får ske direkt till honom och av berörda 
personer. 
Mötesordförande föreslog att frågan kunde lösas på plats efter mötet. 

 
Snökäppar 
Henrik Karlsson framförde en önskan om att snökäppar ska stakas tidigare. 

 
Återbetalning felaktig utdebitering Gällsätra 1:2 
Thomas Ericson efterlyste information om hans begäran om återbetalning av del av 
avgift på grund av felaktigt andelstal. 

 
Jonas Magnusson bad om ursäkt för sent svar och informerade om att frågan 
behandlats på senaste styrelsemötet och att återbetalning kommer ske när det 
fastställts ett korrekt belopp. 

 
Längd på period för styrelseuppdrag 
Henrik Uhlhorn lyfte frågan om man inte skulle kunna ha längre verksamhetsperioder 
än ett år för invalda styrelsemedlemmar. Eventuellt med ett sådant upplägg att man 
kan ”saxa” perioderna så bara delar av styrelsen eventuellt byts ut vid respektive 
årsmöte. 

 
Jonas Magnusson kommenterade att något sådant inte har diskuterats av nuvarande 
styrelse och att det innebär en förändring av stadgarna och därmed omfattar ett 
årsmötesbeslut. Han uppmuntrade mötet att inkomma med en motion i frågan om 
man vill undersöka möjligheterna till en sådan förändring.  

 
12. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 

Protokollet kommer distribueras till medlemmarna samt anslås på 
anslagstavlan. Det kommer även att finnas nedladdningsbart via 
föreningens hemsida (Förvaltning/Dokumentation). 

 
 
 
 
 
OBS! Justerat protokoll med underskrifter finns hos styrelsen. 
 
 
 
Johan Steineck   Jonas Magnusson 
Ordförande    Sekreterare 
 
 
 
 
 
 
Eva Waxell    Per-Arne Johansson 
Justerare    Justerare 


